
 

 

RESUM DEL PLE ORDINARI DE 9 DE SETEMBRE DE 2021 

1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA 

L’Alternativa pregunta per diverses resolucions de les quals destaquem les següents: 

Resolucions  524-525-526   

ORDRE DE PAGAMENT DE REBUTS DE LLUM APARCAMENT CARRETERA 

NATZARET-OLIVA.   

L’Alternativa pregunta : Ens pot dir a que corresponen aquests rebuts de llum?   

Alcalde: Ara en aquests moments no sé d'on són aqueixos rebuts, ja li ho mire i li ho conteste 

per email.  

Resolucions  506 y 507   

RETIRADA DE LES COMPETÈNCIES I LA PARTICIPACIÓ EN LES JUNTES DE 

GOVERN AL VOCAL JOSÉ FERRER.  

L’Alternativa pregunta: Per què se li retiren les competències i la participació en les Juntes de 

Govern al Vocal José Ferrer?   

Alcalde: Hem rebut un escrit del partit polític Ciutadans Madrid per a què li les retirem perquè 

no se li poden donar i nosaltres no ho sabíem. 

Resolucions  388-411-515-528   

ORDRE DE PAGAMENT DE REBUTS DE LA PLATAFORMA “EL PERELLÓ A CASA”   

(MARKETPLACE)  

L’Alternativa pregunta: Hi ha més fases pendents de cobrament?  

Alcalde: D'algunes partides SI i altres com la d'Enrique Fernández NO  

2.- APROVACIÓ, SI CAL, COMPTE GENERAL DEL PRESSUPOST D'AQUESTA 

ENTITAT DE L'EXERCICI 2020  

Votació: aprovat per unanimitat 

3.-  APROVACIÓ , SI CAL, MODIFICACIÓ PREU PUBLIQUE PER UTILITZACIÓ 

INSTAL·LACIONS I SERVEIS POLIESPORTIU  

L'equip de govern proposa després d'un informe del conserge que es modifique la tarifa de la 

pista A de Pàdel de 15 euros a 12 euros l'hora i que s'introduïsca la tarifa de la pista B de Pàdel 

amb una tarifa de 5 euros l'hora. En la proposta de l'equip de govern no es diferencia la tarifa 

amb llum natural de la tarifa amb llum artificial i s'unifiquen en la mateixa tarifa.  

L’Alternativa presenta un estudi dels preus de diverses poblacions (Riola-Corbera i Benetuser) i 

cap de les tarifes d'aquestes poblacions supera els 10 euros l'hora. I en les de Riola es bonifica als 

veïns empadronats entre un 75% i un 60% 

 



 

 

 

Després d'un debat l’Alternativa presenta una esmena perquè s'establisca un tarifa de 10€ l'hora 

de la pista A, la gratuïtat de la pista B per a tots els abonats, una bonificació del 75% per als 

empadronats, una antiguitat en el padró d'un any i l'eliminació de l'article 5B. 

L'esmena és rebutjada amb 2 vots del PP  1 del Psoe i  1 de José Ferrer (vocal no adscrit) 

Alcalde: La bonificació per als empadronats no és legal 

L’Alternativa: Si és aixina com diu vosté, que les  bonificacions per als empadronats no són 

legals, li comunique que les ordenances que ha portat hui al ple per a la seua aprovació tampoc 

són legals perquè l'article 5 de l'ús del gimnàs figura una bonificació del 50% per als 

empadronats al Perelló.  

Alcalde: Doncs presente una esmena eliminant aquest punt i mantenint la resta (Pista A 12€ i 

Pista B 5€ l'hora) 

La nova esmena és aprovada amb 2 vots del PP  1 del Psoe i  1 de José Ferrer (vocal no adscrit) 

4.- APROVACIÓ , SI CAL, EXPEDIENTE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 

El Fons de Cooperació  Municipal de la Diputació s'ha vist incrementat en 41.500 euros i aquests 

es dedicaran a incrementar partides com la d'infraestructures de vies publiques, manteniment, 

enllumenat public, remodelació Font Llevant, actes jurídics i recollida residus. 

Votació: aprovat per unanimitat 

5.- APROVACIÓ. SI CAL, . MODIFICACIÓ COMPLEMENTE RETRIBUTIU TÈCNIC 

ADMINISTRATIU GENERAL 

Votació: aprovat per unanimitat 

6.- APROVACIÓ. SI CAL, . MODIFICACIÓ COMPLEMENTE RETRIBUTIU 

ADMINISTRATIU GENERAL  

Votació: aprovat per unanimitat 

7.- APROVACIÓ, SI CAL, CESSAMENT I NOMENAMENT D'INTEGRANT DE L'ÒRGAN 

GESTOR DE PLATGES. 

Cessament d'Oscar Torrado en l'òrgan gestor de platges i integració d'Amparo Fernández 

Votació: aprovat per unanimitat 

8.-  PRECS I PREGUNTES  

Les preguntes i els precs de L’alternativa  les publicarem en un altre document. 

El Sr. Oscar Torrado va intervindre per a fer  vàries preguntes. 

El Sr. José Ferrer  no va fer cap pregunta. 
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